
Rada Gminy Miedźno 

Sesja 

Protokół nr 4/2024 

IV Sesja w dniu 28 sierpnia 2024 r. 

Nagranie z posiedzenia dostępne jest na stronie www.miedzno.esesja.pl w zakładce 

,,Transmisje obrad’’ Obrady rozpoczęto 28 sierpnia 2024 o godz. 13:00, a zakończono o 

godz. 15:15 tego samego dnia. 

W posiedzeniu wzięło udział 13 członków. 

Obecni: 

1.Sławomir Bochnia 

2. Emilia Burska-Florczyk 

3. Zbigniew Graj 

4. Jolanta Kierach 

5. Ireneusz Kluba 

6. Agnieszka Makles 

7. Robert Miara 

8. Monika Morawiec-Zawada 

9. Paweł Mszyca 

10. Marzena Pełka 

11. Mateusz Pełka 

12. Joanna Pryzwan 

13. Robert Soboniak 

14. Małgorzata Szymonik 

15. Waldemar Wosiński 

Goście 

1. Grażyna Borycka - Skarbnik 

2. Ewelina Stobiecka -Wójt 

3. Anna Kuras - Sekretarz 

4. Marta Morawiec - Sołtys wsi Dębiniec 

5. Maria Kujawska - Sołtys wsi Kołaczkowice Małe  

6. Adrian Soboniak – Sołtys wsi Kołaczkowice Duże 

7. Agnieszka Makles - Sołtys wsi Wapiennik 

8. Wojciech Bociąga- Sołtys wsi Mokra 

9. Krystyna Pluta - Sołtys wsi Izbiska 

10. Mirosław Zawada - Sołtys wsi Miedźno 

11. Barbara Piątek - Sołtys wsi Ostrowy  

12. Konstanty Szczypiór - Sołtys wsi Borowa 

13. Krzysztof Widera - Sołtys wsi Władysławów 

14. Wiceprezes UKS Tytan Michał Leśnikowski 

15. Podinspektor Joanna Dąbrowska 

16. Kierownik Referatu Gospodarki Komunalnej Krzysztof Zyśk 

http://www.miedzno.esesja.pl/


17. Inspektor Paulina Kuberska 

18. Podinspektor Izabela Krynicka 

1.Otwarcie posiedzenia Sesji i stwierdzenie prawomocności 

Otwarcia IV Sesji Rady Gminy Miedźno dokonał Przewodniczący Rady Gminy Zbigniew 

Graj. Poinformował, że obrady są transmitowane oraz utrwalane za pomocą urządzeń 

rejestrujących obraz i dźwięk. Powitał wszystkich uczestników obrad. Na sesji obecnych było 

13 radnych co stanowi kworum niezbędne do przeprowadzenia ważnych wyborów oraz 

podejmowania prawomocnych uchwał. Przewodniczący Graj stwierdził prawomocność sesji. 

2. Przyjęcie proponowanego porządku obrad 

Przewodniczący Graj zapytał czy są propozycje zmian w porządku obrad oraz dodał, że nowa 

Radna Gminy Miedźno Jolanta Kierach w tym głosowaniu nie bierze udziału. Wobec braku 

zmian porządek obrad został poddany pod głosowanie. 

Głosowano w sprawie: 

Przyjęcie proponowanego porządku obrad.  

Wyniki głosowania 

ZA: 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (12) 

Sławomir Bochnia, Zbigniew Graj, Ireneusz Kluba, Agnieszka Makles, Robert Miara, Paweł 

Mszyca, Marzena Pełka, Mateusz Pełka, Joanna Pryzwan, Robert Soboniak, Małgorzata 

Szymonik, Waldemar Wosiński 

BRAK GŁOSU (1) 

Jolanta Kierach 

NIEOBECNI (2) 

Emilia Burska-Florczyk, Monika Morawiec-Zawada 

 

3. Wręczenie zaświadczenia o wyborze na Radną 

Przewodnicząca Gminnej Komisji Wybiorczej Izabela Krynicka wręczyła Radnej Jolancie 

Kierach zaświadczenie o wyborze na Radną.  

 

4. Złożenie ślubowania przez Radną 

Zbigniew Graj poprosił wszystkich zgromadzonych na Sali sesyjnej i odczytał Rotę 

ślubowania, która brzmiała: Wierna Konstytucji i prawu Rzeczpospolitej Polskiej, ślubuję 

uroczyście obowiązki radnej sprawować godnie, rzetelnie i uczciwie, mając na względzie 

dobro mojej gminy i jej mieszkańców.”. Radna Jolanta Kierach odpowiedziała słowami 

,,Ślubuję, tak mi dopomóż Bóg” 

Przewodniczący Graj oznajmił, że radna Kierach przejęła mandat radnego oraz życzył jej 

sukcesów w działalności samorządowej.  

Tym samym Radna Kierach od tego momentu może uczestniczyć w głosowaniach.  

 

5. Podziękowania dla zawodniczek UKS Tytan Ostrowy 

Wójt Ewelina Stobiecka złożyła podziękowania dla zawodniczek uczniowskiego klubu UKS 

Tytan Ostrowy oraz dla trenera Michała Leśnikowskiego. Podkreśliła, że to ogromny sukces 

osiągnąć tak wysoki wynik w zawodach ogólnopolskich. Wójt złożyła na ręce trenera 

podziękowania. Dla zawodniczek zostały wręczone statuetki oraz vouchery. 

Trener Michał Leśnikowski podziękował za możliwość rozwoju rodzicom dziewczynek oraz 

całej Radzie Gminy i złożył na ręce Wójt prezent w postaci koszulki z zawodów w ramce. 



6. Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie powołania Komisji Budżetu, 

Oświaty i Spraw Społecznych 

Przewodniczący Rady oznajmił, że zmiana spowodowana jest dołączeniem do Rady Gminy 

Miedźno nowej radnej. Nowelizacja uchwały ma związek z dołączeniem Jolanty Kierach do 

Komisji Budżetu Oświaty i Spraw Społecznych. Przewodniczący Graj zapytał czy są pytania 

dotyczące uchwały. W związku z brakiem pytań uchwałę poddano pod głosowanie. 

Głosowano w sprawie: 

Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie powołania Komisji Budżetu, Oświaty i 

Spraw Społecznych.  

Wyniki głosowania 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Sławomir Bochnia, Zbigniew Graj, Jolanta Kierach, Ireneusz Kluba, Agnieszka Makles, 

Robert Miara, Paweł Mszyca, Marzena Pełka, Mateusz Pełka, Joanna Pryzwan, Robert 

Soboniak, Małgorzata Szymonik, Waldemar Wosiński 

NIEOBECNI (2) 

Emilia Burska-Florczyk, Monika Morawiec-Zawada 

 

Uchwałę podjęto, otrzymała ona nr 28/IV/2024 

7. Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia wysokości ekwiwalentu pieniężnego dla 

strażaków ratowników Ochotniczych Straży Pożarnych. 

Projekt uchwały przedstawiła podinspektor Joanna Dąbrowska. Która zaznaczyła, że 

ekwiwalent pieniężny dla ratowników Ochotniczych Straży Pożarnych ustalany jest zgodnie z 

posiadanymi przez gminę środkami pieniężnymi oraz projekt uchwały został zaopiniowany 

przez Komisję Rady Gminy. 

W dyskusji wzięli udział: 

- Marzena Pełka 

Przewodnicząca Komisji Budżetu Oświaty i Spraw Społecznych Marzena Pełka odniosła się 

do zebrania Komisji które miało miejsce 27 sierpnia bieżącego roku. Oznajmiła, że komisja 

szczegółowo omówiła przesłany projekt uchwały w sprawie ustalenia wysokości ekwiwalentu 

pieniężnego dla strażaków. Projekt został zaopiniowany negatywnie, komisja uznała, że 

przedstawione stawki są za wysokie w porównaniu do stawek obowiązujących na terenie 

naszego powiatu. Wystąpiła z wnioskiem o ponowne ustalenie ekwiwalentu pieniężnego w 

wysokości 20,00 zł za udział w akcji oraz 10,00 zł za udział w szkoleniu. Przewodnicząca 

poprosiła o przegłosowanie wniosku. 

Wobec braku pytań dotyczących wniosku przewodniczący Zbigniew Graj oznajmił, że 

wniosek zostaje poddany pod głosowanie. 

Głosowano wniosek w sprawie: 

Komisji Budżetu w sprawie zmiany stawek w uchwale na: 20,00 zł za udział w akcji oraz 

10,00 zł za szkolenie.  

Wyniki głosowania 

ZA: 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (12) 



Sławomir Bochnia, Zbigniew Graj, Jolanta Kierach, Ireneusz Kluba, Robert Miara, Paweł 

Mszyca, Marzena Pełka, Mateusz Pełka, Joanna Pryzwan, Robert Soboniak, Małgorzata 

Szymonik, Waldemar Wosiński 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 

Agnieszka Makles 

NIEOBECNI (2) 

Emilia Burska-Florczyk, Monika Morawiec-Zawada 

Przewodniczący Rady Gminy Miedźno Zbigniew Graj oznajmił, że wniosek został 

przegłosowany. Po akceptacji wniosku przez radnych uchwałę poddano pod głosowanie. 

Głosowano w sprawie: 

Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia wysokości ekwiwalentu pieniężnego dla strażaków 

ratowników Ochotniczych Straży Pożarnych.  

Wyniki głosowania 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Sławomir Bochnia, Zbigniew Graj, Jolanta Kierach, Ireneusz Kluba, Agnieszka Makles, 

Robert Miara, Paweł Mszyca, Marzena Pełka, Mateusz Pełka, Joanna Pryzwan, Robert 

Soboniak, Małgorzata Szymonik, Waldemar Wosiński 

NIEOBECNI (2) 

Emilia Burska-Florczyk, Monika Morawiec-Zawada 

 

Uchwałę podjęto, otrzymała ona nr 29/IV/2024 

8. Podjęcie uchwały w sprawie ustanowienia służebności przesyłu 

Projekt uchwały przedstawił Kierownik Referatu Gospodarki Komunalnej Krzysztof Zyśk. 

Wobec braku pytań projekt uchwały poddano pod głosowanie. 

 

Głosowano w sprawie: 

Podjęcie uchwały w sprawie ustanowienia służebności przesyłu.  

Wyniki głosowania 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Sławomir Bochnia, Zbigniew Graj, Jolanta Kierach, Ireneusz Kluba, Agnieszka Makles, 

Robert Miara, Paweł Mszyca, Marzena Pełka, Mateusz Pełka, Joanna Pryzwan, Robert 

Soboniak, Małgorzata Szymonik, Waldemar Wosiński 

NIEOBECNI (2) 

Emilia Burska-Florczyk, Monika Morawiec-Zawada 

 

Uchwałę podjęto, otrzymała ona nr 30/IV/2024 

 

9. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż nieruchomości stanowiącej 

własność Gminy Miedźno 

 

Projekt uchwały przedstawił Krzysztof Zyśk. Wobec braku pytań projekt uchwały poddano 



pod głosowanie. 

 

Głosowano w sprawie: 

Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż nieruchomości stanowiącej 

własność Gminy Miedźno.  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Sławomir Bochnia, Zbigniew Graj, Jolanta Kierach, Ireneusz Kluba, Agnieszka Makles, 

Robert Miara, Paweł Mszyca, Marzena Pełka, Mateusz Pełka, Joanna Pryzwan, Robert 

Soboniak, Małgorzata Szymonik, Waldemar Wosiński 

NIEOBECNI (2) 

Emilia Burska-Florczyk, Monika Morawiec-Zawada 

 

Uchwałę podjęto, otrzymała ona nr 31/IV/2024 

 

 

10. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na nabycie nieruchomości Skarbu 

Państwa w drodze darowizny 

 

Projekt uchwały przedstawił Krzysztof Zyśk. Wobec braku pytań projekt uchwało poddano 

pod głosowanie. 

 

Głosowano w sprawie: 

Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na nabycie nieruchomości Skarbu Państwa w 

drodze darowizny.  

Wyniki głosowania 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Sławomir Bochnia, Zbigniew Graj, Jolanta Kierach, Ireneusz Kluba, Agnieszka Makles, 

Robert Miara, Paweł Mszyca, Marzena Pełka, Mateusz Pełka, Joanna Pryzwan, Robert 

Soboniak, Małgorzata Szymonik, Waldemar Wosiński 

NIEOBECNI (2) 

Emilia Burska-Florczyk, Monika Morawiec-Zawada 

 

Uchwałę podjęto, otrzymała ona nr 32/IV/2024 

 

11. Podjęcie uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego w części miejscowości Mokra 

Inspektor Paulina Kuberska przedstawiła projekt uchwały w sprawie przystąpienia do 

sporządzenia miejscowego planu zagospodarowania w części miejscowości Mokra.  

Radny Ireneusz Kluba zapytał jak władze gminy zapatrują się na zagospodarowanie tego 

terenu zważywszy na to, że na wyznaczonym terenie istnieje już zakład przemysłowy. 

Inspektor Paulina Kuberska odpowiedziała, że jeśli będzie taka możliwość to teren zostanie 



przekształcony zgodnie z projektem studium, wszelkie pozwolenia które zostały wydane 

przed opracowaniem miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego zostaną bez 

zmian. Natomiast w studium został uwzględniony i zaznaczony do zmiany teren przemysłowy 

na którym znajduje się zakład. W dyskusji głos zabrał również sołtys miejscowości Mokra 

Wojciech Bociąga, który podkreślił, że uchwała jest bardzo dobrą decyzją i znacznie ułatwi 

dalszy rozwój przedsiębiorczości na terenie naszej gminy. 

 Wobec braku innych pytań projekt uchwały poddano pod głosowanie. 

 

Głosowano w sprawie: 

Podjęcie uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego w części miejscowości Mokra.  

Wyniki głosowania 

ZA: 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (12) 

Sławomir Bochnia, Zbigniew Graj, Jolanta Kierach, Agnieszka Makles, Robert Miara, Paweł 

Mszyca, Marzena Pełka, Mateusz Pełka, Joanna Pryzwan, Robert Soboniak, Małgorzata 

Szymonik, Waldemar Wosiński 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 

Ireneusz Kluba 

NIEOBECNI (2) 

Emilia Burska-Florczyk, Monika Morawiec-Zawada 

 

Uchwałę podjęto, otrzymała ona nr 33/IV/2024 

12. Podjęcie uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego w części miejscowości Ostrowy nad Okszą 

 

Projekt uchwały omówiła Paulina Kuberska. Głos w sprawie zabrała radna Jolanta Kierach. 

Zapytała czy działki tego obszaru należą do jednej osoby czy jest to kilka osób. Inspektor 

Kuberska odpowiedział, że jest to ogólny obszar działek który zostanie objęty miejscowym 

planem zagospodarowania przestrzennego. Wobec braki innych pytań projekt uchwały został 

poddany pod głosowanie. 

 

Głosowano w sprawie: 

Podjęcie uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego w części miejscowości Ostrowy nad Okszą.  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 11, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 2, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (11) 

Sławomir Bochnia, Zbigniew Graj, Agnieszka Makles, Robert Miara, Paweł Mszyca, 

Marzena Pełka, Mateusz Pełka, Joanna Pryzwan, Robert Soboniak, Małgorzata Szymonik, 

Waldemar Wosiński 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (2) 

Jolanta Kierach, Ireneusz Kluba 

NIEOBECNI (2) 



Emilia Burska-Florczyk, Monika Morawiec-Zawada 

 

Uchwałę podjęto, otrzymała ona nr 34/IV/2024 

 

13. Podjęcie uchwały w sprawie rozpatrzenia skargi na działalność Dyrektora Zespołu 

Szkolno-Przedszkolnego w Miedźnie  

Projekt uchwały w sprawie rozpatrzenia skargi na działalność Dyrektora Zespołu szkolno-

Przedszkolnego w Miedźnie przedstawił przewodniczący Komisji Skarg, Wniosków i Petycji 

Robert Soboniak. 

Wobec braku pytań uchwała została poddana pod głosowanie. 

Głosowano w sprawie: 

Podjęcie uchwały w sprawie rozpatrzenia skargi na działalność Dyrektora Zespołu Szkolno-

Przedszkolnego w Miedźnie.  

Wyniki głosowania 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Sławomir Bochnia, Zbigniew Graj, Jolanta Kierach, Ireneusz Kluba, Agnieszka Makles, 

Robert Miara, Paweł Mszyca, Marzena Pełka, Mateusz Pełka, Joanna Pryzwan, Robert 

Soboniak, Małgorzata Szymonik, Waldemar Wosiński 

NIEOBECNI (2) 

Emilia Burska-Florczyk, Monika Morawiec-Zawada 

 

Uchwałę podjęto, otrzymała ona nr 35/IV/2024 

 

14. Podjęcie uchwały w sprawie rozpatrzenia skargi na działalność Dyrektora Zespołu 

Szkolno-Przedszkolnego w Miedźnie 

 

Projekt uchwały przedstawił Robert Soboniak. Wobec braku pytań projekt ustawy poddano 

pod głosowanie. 

 

Głosowano w sprawie: 

Podjęcie uchwały w sprawie rozpatrzenia skargi na działalność Dyrektora Zespołu Szkolno-

Przedszkolnego w Miedźnie.  

Wyniki głosowania 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Sławomir Bochnia, Zbigniew Graj, Jolanta Kierach, Ireneusz Kluba, Agnieszka Makles, 

Robert Miara, Paweł Mszyca, Marzena Pełka, Mateusz Pełka, Joanna Pryzwan, Robert 

Soboniak, Małgorzata Szymonik, Waldemar Wosiński 

NIEOBECNI (2) 

Emilia Burska-Florczyk, Monika Morawiec-Zawada 

 

Uchwałę podjęto, otrzymała ona nr 36/IV/2024 



 

15. Podjęcie uchwały w sprawie rozpatrzenia skargi na działalność Dyrektora Zespołu 

Szkolno-Przedszkolnego w Miedźnie 

 

Projekt uchwały w sprawie rozpatrzenia skargi na działalność Dyrektora Zespołu szkolno-

Przedszkolnego w Miedźnie przedstawił przewodniczący Komisji Skarg, Wniosków i Petycji 

Robert Soboniak. Wobec braku pytań projekt uchwały został poddany pod głosowanie. 

 

Głosowano w sprawie: 

Podjęcie uchwały w sprawie rozpatrzenia skargi na działalność Dyrektora Zespołu Szkolno-

Przedszkolnego w Miedźnie.  

Wyniki głosowania 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Sławomir Bochnia, Zbigniew Graj, Jolanta Kierach, Ireneusz Kluba, Agnieszka Makles, 

Robert Miara, Paweł Mszyca, Marzena Pełka, Mateusz Pełka, Joanna Pryzwan, Robert 

Soboniak, Małgorzata Szymonik, Waldemar Wosiński 

NIEOBECNI (2) 

Emilia Burska-Florczyk, Monika Morawiec-Zawada 

 

Uchwałę podjęto, otrzymała ona nr 37/IV/2024 

 

16. Podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie gminy na 2024 rok 

 

Projekt uchwały w sprawie zmian w budżecie na rok 2024 przedstawiła Skarbnik Grażyna 

Borycka. Wobec braku pytań projekt uchwały został poddany pod głosowanie. 

Głosowano w sprawie: 

Podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie gminy na 2024 rok.  

Wyniki głosowania 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Sławomir Bochnia, Zbigniew Graj, Jolanta Kierach, Ireneusz Kluba, Agnieszka Makles, 

Robert Miara, Paweł Mszyca, Marzena Pełka, Mateusz Pełka, Joanna Pryzwan, Robert 

Soboniak, Małgorzata Szymonik, Waldemar Wosiński 

NIEOBECNI (2) 

Emilia Burska-Florczyk, Monika Morawiec-Zawada 

 

Uchwałę podjęto, otrzymała ona nr 38/IV/2024 

 

17. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy 

Miedźno na lata 2024-2036 

 



Projekt uchwały przedstawiła Grażyna Borycka. Wobec braku zmian projekt uchwały został 

poddany pod głosowanie. 

 

Głosowano w sprawie: 

Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Miedźno na 

lata 2024-2036.  

Wyniki głosowania 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Sławomir Bochnia, Zbigniew Graj, Jolanta Kierach, Ireneusz Kluba, Agnieszka Makles, 

Robert Miara, Paweł Mszyca, Marzena Pełka, Mateusz Pełka, Joanna Pryzwan, Robert 

Soboniak, Małgorzata Szymonik, Waldemar Wosiński 

NIEOBECNI (2) 

Emilia Burska-Florczyk, Monika Morawiec-Zawada 

 

Uchwałę podjęto, otrzymała ona nr 39/IV/2024 

 

18. Informacja Wójta z działalności pomiędzy sesjami 

Wójt gminy Miedźno Ewelina Stobiecka przedstawiła działalność pomiędzy sesjami. 

Omówiła ona wszystkie podjęte uchwały, realizacje zadań gminy, spotkania. 

 

19. Wolne wnioski 

Przewodniczący Rady Gminy Zbigniew Graj zapytał zebranych czy są jakieś pytania 

dotyczące wolnych wniosków.  

 

Głos zabrał Sołtys wsi Mokra pan Wojciech Bociąga. Zapytał ona czy są jakieś wnioski 

wynikające ze spotkania w sprawie oświetlenia. Ewelina Stobiecka zabrała głos w tej sprawie.  

Podkreśliła ona, że po zapoznaniu się z całą sytuacją gmina korzysta z pomocy prawniczej. 

Dzięki temu odbyło się spotkanie z firmą realizującą to zadanie. Wójt powiedziała, że na tą 

chwilę wstrzymują nas inwestycje drogowe, które są w planach w miejscowościach  

Kołaczkowice i Borowa.  

 

20. Zakończenie obrad IV sesji Rady Gminy Miedźno 

W związku z wyczerpaniem wszystkich punktów porządku obrad sesji Przewodniczący Rady 

Gminy Zbigniew Graj zamknął obrady IV Sesji Rady Gminy Miedźno. 

Sesję zakończono o godz.15.15 

Przewodniczący 

Rady Gminy Miedźno 

(-)Zbigniew Graj  

 

Przygotował(a): Joanna Mszyca 

 



Przygotowano przy pomocy programu eSesja.pl  


